

## 王耀慶

王耀慶 (David Wang)，1974 年出生於臺北，輔仁大學大眾傳播學院影像傳播系畢業。2006 年開始與「非常林奕華」合作演出舞臺劇作品：2006-2007 年參演「四大名著」系列作品《水滸傳》《西遊記》；2008-2010 參演「城市三部曲」系列作品，與張艾嘉、鄭元暢合作演出《華麗上班族之生活與生存》，與林依晨、何韻詩合作演出《男人與女人之戰爭與和平》，與李心潔、楊祐寧合作演出《命運建築師之遠大前程》，2011 年與劉若英合作演出《紅娘的異想世界之在西廂》。

## David Wang

David Wang, born in Taipei in 1974, is a television, film and stage actor. He graduated from Department of Communication Arts, Fu Jen Catholic University. Since 2006, Wang started his stage performances with Edward Lam Dance Theatre, appearing in such stage productions as the series of Four Masterpieces of China and the series of The City Trilogy. His stage work includes **The Water Margin** (2006), **A Journey to the West** (2007), **Design for Living** (2008)costarring with Sylvia Chang and Joseph Cheng, **Man and Woman, War and Peace** (2009) costarringwith Ariel Lin and Denise Ho, **Grand Expectations** (2010) costarring with Angelica Lee and Tony Yeung, **The Romance of West Chamber** (2011)costarring with René Liu.